

**BiquetteStudio Nomadic series New-Zealand - Format Ambisonic**

Short name	Description EN - FR	Lenght	CatID	FXName	CreatorID	SourceID	UserData
NomadeNZ_001	Birdsong in a forest of small bushes 100 meters from the beach and the Tasman Sea.	5,50	AMBBird	Birds chorus in small forest medium distance from Tasman Sea front	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant et chorus d'oiseaux dans une forêt de petits buissons à 100 mètres de la plage et de la mer de Tasman						
NomadeNZ_002	Beach front facing the Tasman Sea, 30 meters from the water, low tide, light wind.	3,23	AMBSea	Beach front facing Tasman sea with small wind gust	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
	Bord de mer sur la plage face à la mer de Tasman, à 30 mètre de l'eau, marée basse, vent léger.						
NomadeNZ_003	Early morning birdsong and chorus behind a sand dune 100 meters from the beach and the Tasman Sea.	14,15	AMMBird	Birds chorus behind sand dune medium distance Tasman Sea front	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant et chorus d'oiseaux tôt le matin derrière une dune de sable à 100 mètre de la plage et de la mer de Tasman.						
NomadeNZ_004	Early morning birdsong and chorus in a pine forest 100 meters from the beach and the Tasman Sea.	12,54	AMMBird	Birds chorus in a pine forest medium distance Tasman Sea front	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant et chorus d'oiseaux tôt le matin dans une forêt de pins à 100 mètres de la plage et de la mer de Tasman.						
NomadeNZ_005_01	Hooting (take 01) and Hissing (Take02) of a lone owl at night, close to a forest in a small isolated wilderness campsite.	0,19	BIRDPrey	Morepork little owl Hooting at night in a small forest take01	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_005_02	Hululement (prise 01) et sifflement (prise 02) d'une chouette isolée dans la nuit, proche d'une forêt dans un petit camp sauvage isolé.	0,55	BIRDPrey	Morepork little owl hissing at night in a small forest take02	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_006	Birdsong and chorus early in the morning in the primary forest near a small village and a country road. Very subtle human activity in the distance.	5,25	AMMBird	Birds chorus in a primary forest close to village and farm land	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant et chorus d'oiseaux tôt le matin dans la forêt primaire, proche d'une petite localité et d'une route de campagne.						
NomadeNZ_007	Birdsong and chorus in the heart of the Omahuta rainforest - light wind, occasional dewdrops on the leaves.	2,49	AMMBird	Birds chorus in Puketi primary forest light wind	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant et chorus d'oiseaux au cœur de la forêt primaire de Omahuta - vent léger, gouttes de rosée occasionnelles tombent sur les feuilles de la végétation.						
NomadeNZ_008_01	Tropical rain falling on the tent roof in the morning in the heart of the primary forest, occasional isolated birdsong.	4,19	AMBTop	Tropical rain tent perspective primary forest take 01	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_008_02	Pluie tropicale tombant sur le toit de la tente le matin au cœur de la forêt primaire, chants d'oiseaux isolés occasionnels.	1,50	AMBTop	Tropical rain tent perspective primary forest take 02	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_009	After the rain - Birdsong and chorus at the Department of Conservation (DOC) camp in Puketi primary forest. Truck passes in the distance around 2min53	6,24	AMMBird	Birds chorus early morning in farm lands	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Après la pluie -Chant et chorus d'oiseaux au camp du "Department of conservation" (DOC) de la forêt primaire de Puketi. Camion passe au loin vers 2min53						
NomadeNZ_010	Countryside atmosphere with birds chirping, occasional peacock calling from a distance, a few insects passing close by, a small stream flowing nearby.	3,06	WATRFlow	Small stream in the countryside peacock call and birds chirping	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Ambiance de campagne avec gazouillis d'oiseaux, appel de paon occasionnel à distance, quelques insectes passent, un petit ruisseau coule à proximité.						
NomadeNZ_011	Morning birdsong and chorus near the riverbank to Island Bay, light wind	3,52	AMMBird	Birds chorus in the morning close to waterfront light wind	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chants et chorus d'oiseaux le matin près des rives de l'Island Bay, vent léger						
NomadeNZ_012	Peaceful night birdsong and chorus at Paihia campsite	7,51	AMMBird	Quiet and peaceful bird chorus just before twilight	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant nocturne paisible et chorus d'oiseaux au camping de Paihia.						

NomadeNZ_013	Morning birdsong and chorus at the Paihia campsite, dove cooing.  Chant et chorus d'oiseau le matin au camping de Paihia, roucoulement de tourterelle.	1,07	AMMBird	Birds chorus in the morning occasionnal dove cooing	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_014	Birds singing and chirping in the early morning in an isolated farmhouse high up, close to a pond with ducks. A few bubbles rise to the surface and occasional drops of water fall into the pond. A wind chime tinkles very occasionally. A few flying insects.  Chant et gazouillis d'oiseaux en début de matinée dans une ferme isolée en hauteur, proche d'une mare avec des canards. Quelques bulles remontent à la surface et des gouttes d'eau tombent occasionnellement dans la mare. Présence d'un carillon qui tinte très occasionnellement. Présence de quelques insectes qui volent.	9,09	AMMBird	Peaceful pond ambiance with birds and some insects	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
NomadeNZ_015	Peaceful countryside ambience in the afternoon, birdsong on a secluded hilltop. Call of an isolated peacock at the beginning of the recording.  Ambiance paisible de campagne en après midi, chant d'oiseaux sur une colline isolée en hauteur. Appel d'un paon en début d'enregistrement.	4,58	AMBGras	Peaceful pond ambiance with birds and some insects	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_016	Afternoon birdsong in a secluded tropical garden. occasional musical chimes tinkle in the wind  Chant d'oiseaux en après-midi dans un jardin tropical isolé, tintement occasionnel d'un carillon dans le vent.	11,48	AMMBird	Birdsong in a secluded tropical garden occasional musical chime	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_017	Tent interior perspective, frog chorus in the evening, occasional owl call, humid outdoor environment, no wind  Perspective intérieure de la tente, chorus de grenouille le soir, cri de chouette occasionnel, environnement extérieur humide, pas de vent.	2,40	ANMLAmph	Frog chorus at night quiet atmosphere no wind	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_018	Tent interior perspective, frog chorus in the evening, regular repetitive owl call, humid outdoor environment.  Perspective intérieure de la tente, chorus de grenouille le soir, cri de chouette répétitif et régulier, environnement extérieur humide.	2,21	ANMLAmph	Frog chorus with repetitive owl call at night no wind	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_019	Early morning birdsong and chorus, quiet atmosphere, no wind.  Chant et chorus d'oiseaux tôt le matin, ambiance paisible, pas de vent	2,50	AMMBird	Morning birds chorus quiet atmosphere	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_020	Black sand beach made of small pebbles, calm Pacific Ocean with rising tide, sound of waves rolling on sand. Occasional gull call.  Plage de sable noir faite de petits cailloux, océan pacifique calme avec marée montante, bruits des vagues sur le sable. cri de mouette occasionnel.	8,41	AMBSea	Peaceful Pacific Ocean ambiance waves roll over the sand	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
NomadeNZ_021	Hill overlooking the ocean, light wind in the trees, Tui birds vocalizing, sound of the ocean in the distance.  Colline surplombant l'océan, vent léger dans les arbres, oiseaux Tui vocalisent, bruit de l'océan au loin.	2,55	BIRDtrop	Tui birds vocalize in a tree on a hill overlooking the ocean	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
NomadeNZ_022	Birds chorus at the end of the day at Mangawhai wooded campsite, one isolated bird whistle a small melody, presence of a dog in the distance.  Chœur d'oiseaux en fin de journée au camping boisé de Mangawhai, un oiseau isolé siffle une petite mélodie, présence d'un chien au loin.	4,39	AMMBird	Birds chorus with isolated whistling bird and distant dog barking	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_023	Site close to the beach, bird chorus and Tui vocalization in the early afternoon, very discreet urban presence, rumor of the ocean in the distance.  Site proche le la plage, chorus d'oiseaux et vocalisation de Tui en début d'après midi, présence urbaine très discrète, rumeur de l'océan au loin.	3,48	BIRDtrop	Bird chorus Tui vocalisation far away urban atmosphere	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_024	Pirongia forest park on a mountainside, wind in the branches and leaves of the trees, occasional vocalization of Tui birds.  Parc forestier de Pirongia à flanc de montagne, vent présent dans les branches et les feuilles des arbres, vocalisation occasionnel d'oiseaux Tui.	1,46	BIRDtrop	Medium wind in trees distant Tui Bird vocalisation	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496



NomadeNZ_036_01	A strong wind blows steadily through the surrounding trees, a few isolated Tui birds sing intermittently from the perspective of the tent's interior.	9,21	<b>BIRD<b>Trop</b></b>	Strong wind gusts inside tent isolated Tui take 01	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_036_02	Vent fort souffle de façon constante dans les arbres autour, quelques Tui isolés chantent par intermittence, perspective intérieure de la tente.	5,42	<b>BIRD<b>Trop</b></b>	Strong wind gusts inside tent isolated Tui take 02	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<b>From North to South Island</b>							
NomadeNZ_037	Large passenger and car ferry connecting the two islands. Perspective of the aft deck overlooking the 4 chimneys and engine compartments, regular noise of the diesel engines at constant speed.	1,13	<b>BOAT<b>Ship</b></b>	Ferry boat diesel engine from the aft deck	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Gros Ferry passagers et voitures qui connecte les deux îles. Perspective du pont arrière donnant sur les 4 cheminées et les compartiments moteurs. Bruit régulier des moteurs diesel à régime constant.						
NomadeNZ_038	Cicadas singing loudly and actively on an isolated hillside at midday. A few birds in the distance.	3,42	<b>AMB<b>Insc</b></b>	Cicadas singing loudly on an isolated hillside	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant de cigales actif et sonore sur une colline isolée à midi. Quelques oiseaux isolés au loin.						
NomadeNZ_039_01	Peaceful chorus of birds in the morning, slow progression of the chorus with the addition of various bird species including Tui.	1,35	<b>BIRD<b>Trop</b></b>	Birds chorus with Tui vocalisation take 01	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_039_02	Chorus paisible d'oiseaux le matin, lente progression du chorus avec l'ajout de différentes espèces d'oiseaux dont des Tui.	8,16	<b>BIRD<b>Trop</b></b>	Birds chorus with Tui vocalisation take 02	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_040	Cicadas sing loudly and constantly in the forest mid-afternoon.	4,44	<b>AMB<b>Insc</b></b>	Cicadas sing loudly in the forest	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chant de cigales sonore et constant dans la forêt en milieu d'après midi.						
NomadeNZ_041	Peaceful chorus of birds in the morning, small river in the undergrowth at close range.	7,36	<b>AMB<b>Bird</b></b>	Birds chorus with small river in the undergrowth	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Chorus paisible d'oiseaux le matin, petite rivière en sous-bois à faible distance.						
NomadeNZ_042	Small mountain stream. Continuous water noise, no birds nor insects.	6,50	<b>WATR<b>Flow</b></b>	Small mountain stream close perspective	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
	Petite ruisseau de montagne. Bruit d'eau continu, pas de présence d'oiseau ni d'insecte.						
NomadeNZ_043	Silence in the mountains near a peaceful lake at 1650 meters altitude, light wind, occasional bird in the distance.	6,06	<b>AMB<b>Alpn</b></b>	Mountain silence at 1650 m altitude	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
	Silence dans la montagne proche d'un lac paisible à 1650 mètres d'altitude, vent léger, oiseau occasionnel au loin.						
NomadeNZ_044	Early in the morning, in the mountains, a chorus of birds from inside the refuge with the windows open. Birds chirping and whistling, medium gusts of wind in the vegetation, a few creaks of wood from inside the refuge.	5,23	<b>AMB<b>Bird</b></b>	Birds chorus medium wind gust in the mountain	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Tôt le matin, dans les montagnes, chorus d'oiseaux depuis la perspective						
NomadeNZ_045	End of the day, chorus of birds on the plain, insects passing in front of the microphone, constant wind blowing across the tall grass, isolated call of a bird at the end of the recording.	3,21	<b>AMB<b>Bird</b></b>	Birds chorus in the plain wind constant on tall grass	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Fin de journée, chorus d'oiseaux dans la plaine, présence d'insectes qui passent devant le micro, souffle du vent constant dans les hautes herbes, Appel isolé d'un oiseau en fin d'enregistrement.						
NomadeNZ_046	Exterior perspective, impact sounds of light, steady rain on a metal and wooden roof of the refuge. Isolated raindrops tap on the hard ground, discreet chirping of birds.	5,35	<b>RAIN<b>Metl</b></b>	Light rain on metal roof outside perspective	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Perspective extérieure, bruits d'impact d'une pluie légère et régulière sur le toit en métal et en bois du refuge. Gouttes de pluie isolées qui tapent sur le sol dur, gazouillis discrets d'oiseaux.						

NomadeNZ_047	Canadian geese in large numbers on the ground, eating and squawking as they echo through the valley surrounded by mountains. A few chirps from other birds around. Then the geese take off and fly over the microphone. A small stream nearby.	4,35	BIRDFowl	Canadian geese on the ground vocalisation then take off	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Bernaches en grand nombre posées sur le sol qui mangent en poussant des cris qui résonnent dans la vallée entourée de montagnes. Quelques gazouillis d'autres oiseaux autour. Puis les bernaches décollent et survolent le micro. Présence d'un petit ruisseau proche.						
NomadeNZ_048	In the distance, large numbers of geese on the ground, eating and squawking in the valley surrounded by mountains. A few chirps from other birds around. Then the bustards take off and fly over the microphone. A small stream nearby.	4,35	BIRDFowl	Canadian geese on the ground vocalisation then take off	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Perspective lointaine, bernaches en grand nombre posées sur le sol qui mangent en poussant des cris qui résonnent fortement dans la vallée entourée de montagnes. Quelques gazouillis d'autres oiseaux autour. Puis les bernaches décollent et survolent le microphone. Présence d'un petit ruisseau proche.						
NomadeNZ_049	End of the day, peaceful bird chorus with chirping and melody. Passage of a very distant plane in the background. Rumor of a running brook.	2,41	AMBBird	Bird chorus with small river in background distant plane	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Fin de journée, chorus d'oiseaux paisible avec gazouillis et mélodie. Passage d'un avion très distant en arrière plan. Rumeur de ruisseau qui coule.						
NomadeNZ_050	Mid-afternoon undergrowth atmosphere, buzzing insects and a light, steady wind through the vegetation. A curious bird approaches, sound of wings and legs on the ground. A few isolated bird and insect songs pass in front of the microphone.	4,38	AMBInsc	Undergrowth atmosphere buzzing insects isolated birds	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Ambiance de sous-bois en milieu d'après-midi, bourdonnement d'insectes et vent faible et constant dans la végétation. Un oiseau curieux s'approche, bruit d'ailes et de pattes sur le sol. Quelques chants isolés d'oiseaux et d'insectes qui passent devant le microphone.						
NomadeNZ_051	Interior perspective of a small rustic hunting hut made of stone and wood with a corrugated iron roof. Strong gusts of wind outside herald a storm and rain. The structure of the building is working, a small fire crackles in the chimney.	3,20	FIREBurn	Hunting hut with firepit strong wind gust outside	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Perspective intérieure d'une petite hutte rustique de chasse faite de pierre, de bois avec un toit en tôle ondulé. Rafales de vent fort à l'extérieur annonçant une tempête et de la pluie. La structure du bâtiment travaille, un petit feu crépite dans la cheminée.						
NomadeNZ_052	End of a sunny day in the mid-mountains, sound of a nearby river flowing, light birds chirping, a few insects passing in front of the microphone, a few isolated crickets.	4,15	WATRFlow	Mountain river flowing light birds chirping	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixInv2496
	Fin de journée ensoleillée en moyenne montagne, bruit d'écoulement d'une rivière proche, gazouillis légers d'oiseaux, quelques insectes passent devant le micro, quelques criquets isolés.						
NomadeNZ_053	Mountain river flowing, close perspective, presence of birds.	5,26	WATRFlow	Mountain river flowing close perspective	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Rivière de montagne, perspective proche, présence d'oiseaux.						
NomadeNZ_054	Mountain river, perspective at one meter from the stream, flow and small impacts of water drops, a few splashes and crickets at the end of the recordings.	6,06	WATRFlow	Mountain river flowing very close perspective	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Rivière de montagne, perspective à un mètre du cours d'eau, écoulement et petits impacts de gouttes d'eau, quelques splash et des crickets en fin d'enregistrements.						
NomadeNZ_055	Moutain ambiance from the deck of a wooden hut with a corrugated metal roof. The heat deforms the roof structure, creating continuous creaks of wood and impacts on the metal sheeting. Several insects pass in front of the microphone, with crickets in the distance.	3,57	AMBAir	Mountain quiet ambiance in a shelter	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Ambiance dans la montagne sur le deck d'une hutte en bois avec un toit en métal ondulé. La chaleur déforme la structure du toit et crée des petits craquements continus de bois et d'impacts sur la tôle en métal. Plusieurs insectes passent devant le micro, présence de criquets à distance.						
NomadeNZ_056	Peaceful mountain ambiance, light wind, quiet crickets sounds, several insects passing in front of the microphone, birds in the distance.	5,31	AMBAir	Mountain ambiance quiet crickets and insect passby	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
	Ambiance tranquille dans la montagne, vent faible, bruit régulier des criquets, plusieurs insectes passent devant le micro, présence d'oiseaux au loin.						

NomadeNZ_057	Peaceful forest atmosphere, chirping and isolated birdsong, light crackling and small impacts of vegetation in the forest.	3,08	AMMBird	Peaceful forest atmosphere isolated birdsong	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Ambiance de sous-bois tranquille, gazouillis et chants isolés d'oiseaux, légers craquements et petits impacts de végétation dans la forêt.</p>							
NomadeNZ_058_01	A band of six Kea parrots in the high mountains play on the roof of the refuge. Calls and vocalizations with echo, movement on the roof, noise of feet and beaks on the building's structures. Birds flying and moving around the microphone.	1,17	BIRD <b>Trop</b>	Kea Parrots vocalisation in the mountain take 01	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Une bande de six perroquets Kea en haute montagne jouent sur le toit du refuge. Cris et vocalisation avec écho, déplacement sur le toit, bruit de pattes et de becs sur les structures de la bâtie. Envol et déplacement des oiseaux autour du microphone.</p>							
NomadeNZ_058_02	Une bande de six perroquets Kea en haute montagne jouent sur le toit du refuge. Cris et vocalisation avec écho, déplacement sur le toit, bruit de pattes et de becs sur les structures de la bâtie. Envol et déplacement des oiseaux autour du microphone.	5,41	BIRD <b>Trop</b>	Kea Parrots vocalisation in the mountain take 02	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_058_03		3,26	BIRD <b>Trop</b>	Kea Parrots vocalisation in the mountain take 03	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
NomadeNZ_059	Morepork owl squawks and vocalizes. Quiet night in damp woodland, no wind, an owl answers from time to time in the distance.	4,31	BIRD <b>Prey</b>	Morepork owl vocalisation in the woods at night	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Petite chouette Morepork pousse un cri puis se met à vocaliser. Nuit calme dans un environnement boisé humide, pas de vent, au loin une chouette répond de temps en temps</p>							
NomadeNZ_060	Mid-afternoon undergrowth atmosphere on the side of a mountain. Isolated birds chirping and singing, a small river running continuously in the background.	7,51	AMMBird	Quiet undergrowth ambiance close river stream	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Ambiance de sous-bois en milieu d'après midi sur le flanc d'une montagne. Gazouillis et chants isolés d'oiseaux, une petite rivière coule en continu à moyenne distance.</p>							
NomadeNZ_061	Inside the tent, strong wind and hail hit the surface of the flysheet. Gusts occasionally rattle the inner fabric.	6,42	RAIN <b>Cloth</b>	Wind and hail hitting tent fabric inside perspective	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Perspective intérieure de la tente, vent fort et grésil frappent la surface du double toit. Des rafales font claquer le tissu intérieur occasionnellement.</p>							
NomadeNZ_062	Interior perspective of a shelter with open window, rain falling heavily on a hard surface. Then the rain drops in intensity, and the birds begin to vocalize.	9,36	RAIN <b>Int</b>	Rain falling heavily interior perspective of a shelter	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Perspective intérieure d'un abris avec fenêtre ouverte, la pluie tombe fortement sur une surface dure. Puis la pluie baisse en intensité, les oiseaux commencent leur vocalisation.</p>							
NomadeNZ_063	Interior perspective of a train traveling at cruising speed, then a train passing in the opposite direction.	6,54	TRN <b>Int</b>	Train inside perspective running at cruise speed	Biquette	NomadeNZ	H3VRAmbixUp2496
<p>Perspective intérieur d'un train roulant à une vitesse de croisière, puis passage d'un train en sens inverse.</p>							

Total nombre fichiers : 73

Total durée : 380,92 minutes